



(Please Return This Ballot 請返回這張選票)

2020 Ballot 選票 (Page 2 of 2)

Deacon Election/執事選舉

1. You may vote for deacon candidates in both English and Mandarin Ministries. To learn more about the candidates, please visit www.cccto.org/ga2020

您可以在英文事工和國語事工中為執事候選人投票。如要進一步認識執事候選人，請瀏覽 GA 網站 www.cccto.org/ga2020

2. As you vote, mark your selection by placing a “✓” in either “For” or “Against”, but not both. If no box is checked, it will be considered as “Abstained”.

當您選舉的時候，請在您的選項後面打✓，“同意”或者“不同意”只選一項，空白算作棄權。

English Ministry/英文事工	
Gary Wu (Incumbent 連任)	For/同意____ Against/不同意____
Marcial Chua	For/同意____ Against/不同意____
Marilou Cheung	For/同意____ Against/不同意____
Angela Woo	For/同意____ Against/不同意____
Mandarin Ministry/國語事工	
Edward Han 韓政鋼 (Incumbent 連任)	For/同意____ Against/不同意____
Ken He 何建勳 (Incumbent 連任)	For/同意____ Against/不同意____
Qi Huang 黃琦	For/同意____ Against/不同意____
Tom Fang 方彤	For/同意____ Against/不同意____
Zhexiong Tang 唐哲雄	For/同意____ Against/不同意____



(Please Return This Ballot 請返回這張選票)

2020 Ballot 選票 (Page 1 of 2)

As you vote, mark your selection in the appropriate box by placing a “✓” in either “Yes” or “No”, but not both. If no box is checked, it will be considered as “Abstained”.

當您選舉的時候，請在您的選項後面打✓，“同意”或者“不同意”只選一項，空白算作棄權。

Operational Budget Ballot (Please Select One)

教會運作預算選票（請選一項）

____ Yes, I APPROVE the 2021 Budget presented by the Executive Board
是，我同意執委會提出的 2021 年財務預算

____ No, I DO NOT APPROVE the 2021 Budget presented by the Executive Board
否，我不同意執委會提出的 2021 年財務預算

Pastor Election Ballot (Please Select One)

牧師選舉（請選擇一項）

____ Yes, I APPROVE Pastor Ming Li as CCCTO Pastor
是，我同意李明牧師為千橡城基督教會牧師

____ No, I DO NOT APPROVE Pastor Ming Li as CCCTO Pastor
否，我不同意李明牧師為千橡城基督教會牧師